

Metaphernexpert:innen gesucht

Für ein Industrieprojekt suchen wir **chinesische und englische Muttersprachler:innen** mit fundierten Kenntnissen in der **Metaphernanalyse** nach Lakoff und Johnson. Aufgabe ist es, Texte in der Muttersprache hinsichtlich metaphorischer Konzepte zu analysieren. Das Projekt läuft ca. 2 Monate auf freier Mitarbeiterbasis (remote) mit attraktiver Vergütung. Masterstudierende, Doktorand:innen, Postdocs oder ehemalige Wissenschaftler:innen sind willkommen – keine Hochschulbindung erforderlich.

Kontakt für weitere Informationen: Prof. Dr. Judith Papadopoulos
(papadopoulos@hdm-stuttgart.de) at the Hochschule der Medien, Germany

Metaphor Experts Wanted

For an industry project, we are seeking **native speakers of Chinese, and English** with strong expertise in **metaphor analysis** following Lakoff and Johnson's approach. The task is to analyze texts in your native language for metaphorical concepts. The project runs for approximately 2 months on a freelance basis (remote) with attractive compensation. Master's students, doctoral candidates, postdocs, or former academics are welcome – no university affiliation required.

Contact for more information: Prof. Dr. Judith Papadopoulos
(papadopoulos@hdm-stuttgart.de) at the Hochschule der Medien, Germany